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Møteinnkalling 
 
 
 
 
Utvalg: KULTUR- OG NÆRMILJØKOMITEEN 
Møtedato: 21.05.2008 
Møtested: Sagene samfunnshus, Trinserud 
Tidspunkt: 18:00 
  
  
 
Til behandling foreligger: 
  
Saksnr Tittel 
 1. Åpent kvarter. 
 2. Godkjenning av innkalling og saksliste. 
 3. Godkjenning av protokoll fra møte 16.04.2008. 
 4.  Godkjenning av protokoll fra møte 07.05.2008. 
 5. KNK-sak  

08/24 
Høringsuttalelse – Byøkologisk program 2008 – 2024. 

 6. KNK-sak 
08/25 

Uttalelse til planinitiativ for Sandakerveien 72.  

 7. KNK-sak 
08/26 

Månefisken kulturverksted. Sagveien 23 A-5. Søknad om skjenkebevilling 
– Utvidet åpnings-/skjenketid ute. 

 8. KNK-sak 
08/27 

Parken, Torshovparken, Agathe Grøndahls gate 15 – Søknad om 
skjenkebevilling ute. 

 9. KNK-sak 
08/28 

7`days dagligvare, Østgaardsgate 1 – Fornyelse av salgsbevilling. 

 

10. Orienteringssaker. 
11. Eventuelt. 
 
 
BYDEL SAGENE 
Kultur- og nærmiljøkomiteen 
 
Kristina Aas Fure 
Leder (sign.) 
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Møtebok 

 
 
Utvalg: KULTUR- OG NÆRMILJØKOMITEEN 
Møtedato: 16.04.2008 
Tidspunkt: 18:00 
Møtested: Sagene samfunnshus, Trinserud 
  
 
 
Følgende medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Repr Vara for 
Anita Sundal Nestleder H  
Thore Pettersen Medlem AP  
Marit Aasen Heggdal Vara AP Kristina Aas Fure 
Reza Rezaee Medlem SV  
Lars Olav Fosse Medlem V  
Berit Baklund Vara FRP Hans Otto Watne 
Harald Thorsen Vara R Unni Hauge 
 
 
Følgende medlemmer hadde forfall: 
Navn    Funksjon     Repr 
Kristina Aas Fure Leder AP  
Hans Otto Watne Medlem FRP  
Unni Hauge Medlem R  
 
 
Følgende fra administrasjonen møtte: 
Morten Nordlie – Kultur- og nærmiljøsjef 
Cato Johansen – Bydelsplanlegger 
Øivind Hartmann – Kulturkonsulent 
 
 
Møteleder: Anita Sundal 
Møtesekretær: Marianne Skants 
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Følgende saker er behandlet: 
  
Saksnr Tittel 
 1.  Åpent kvarter. 
 2.  Godkjenning av innkalling og saksliste. 
 3.  Godkjenning av protokoll fra møte 05.03.2008. 
 4. BYK-sak  

08/21 
Resultatrapport per februar 2008. Budsjettjusteringer. Prognose for 
årsresultat 2008. 

 5. BYK-sak  
08/22 

Fornyelse av skjenkebevilling – Gastronomisk institutt. 

 6. BYK-sak  
08/23 

Høring – Forslag til alkoholpolitisk handlingsplan for Oslo kommune. 

 

 7. Orienteringssaker. 
• Presentasjon av Sagene LA-21 Forum, ved leder Joachim Faldmark-

Hauge 
• EU-prosjektet ”People and politics”, orientering ved enhetsleder 

Susan Guerra 
• Retningslinjer for tildeling av tilskudd til frivillig aktivitet – drøfting 

med Kultur- og nærmiljøkomiteen 
• Byrådssak 43/08 – Voldsløkka  

 8. Eventuelt. 
 
1. Åpent kvarter 
Bernt Apeland, leder hovedstyret Sagene IF: 
Voldsløkka er der mye av aktiviteten gjennomføres, og medlemmene har engasjert seg sterkt 
i saken. Sagene IF er et bredde-idrettslag, med bandy, landhockey, fotball og inne-bandy. Nå 
finnes anlegg for fotball og inne-bandy, men mangler for de to andre i tillegg til et klubbhus. 
Sagene IF ønsker en helhetlig utvikling, og håper dermed at alternativ c velges.  
 
Tarald Rode, Skeids representant i arbeidet med Voldsløkka: 
Skeid er mest opptatt av matchbanen. Denne ble bygget i ca. 1950, og det var en bra bane da. 
Nå trenger man en ny og større bane. Skeid ønsker at alternativ c velges.  
 
 
 
2. Godkjenning av innkalling og saksliste 
Det ble meldt saker til orientering. Lars Olav Fosse (V) påpekte at papirkopier av sakspapirer 
som blir ettersendt pr e-post bør deles ut til dem som har behov for det før møtestart. KNK-
komiteen vedtok enstemmig å sette opp orienteringssaken om Voldsløkka før sakene ble 
behandlet. Innkalling og saksliste ble deretter enstemmig godkjent.  
 
 
 
3. Godkjenning av protokoll fra møte 05.03.2008 
Protokoll fra møte 05.03.2008 ble enstemmig godkjent.  
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7. Orienteringssaker 
Morten Nordlie oppsummerte kort arbeidet med saken om Voldsløkka, og kunne informere 
om at de fleste ønsker å gå for alternativ c. Saken har tidligere vært behandlet av 
Bydelsutvalget, der alternativ c ble enstemmig vedtatt. Bydelen har allerede uttalt seg, men 
vedtaket kan stadfestets ytterligere gjennom en felles uttalelse som tas med til kommunal- og 
forvaltningskomiteen i forbindelse med en deputasjon om saken 21.04.08 kl 1200.  
 
Kultur- og nærmiljøkomiteen ønsker enstemmig å stå bak allerede vedtatt standpunkt, og 
administrasjonen sender et forslag til uttalelse til gruppelederne før deputasjonen. Partiene 
vil ha mulighet til å slutte seg til uttalelsen. AP, SV, V, H og FRP ønsker å delta på 
deputasjonen. 
 
 
 
 
4. BYK-sak 08/21 Resultatrapport per februar 2008. Budsjettjusteringer. 

Prognose for årsresultat 2008 
 
Kultur- og nærmiljøkomiteens behandling: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 

VEDTAK (enstemmig): 
 Kultur- og nærmiljøkomiteen tilrår Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak; 
 

1.Resultatrapporten tas til etterretning. 
  
2.Budsjettjusteringer gjennomføres slik: 
 
kostra 201 førskole 
artsgruppe 10 lønn og sosial utgifter økes med   kr. 1.060.000 
 
kostra 231 aktivisering barn og unge 
artsgruppe 11 kjøp av varer og tjenester økes med  kr.      25.000    
 
kostra 242 råd veiledning sosialt forebyggende arbeid 
artsgruppe 17 refusjoner reduseres med     kr. 4.487.000 
 
kostra 281 økonomisk sosialhjelp 
artsgruppe 14 overføringer økes med    kr.    599.000 
 
(nettovirkning er at bydelens ramme økes med 6,171 mill fra 669,24 mill til 
675,411 mill) 
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5. BYK-sak 08/22 Fornyelse av skjenkebevilling – Gastronomisk institutt 
 
Kultur- og nærmiljøkomiteens behandling: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 

VEDTAK (enstemmig): 
 
Kultur- og nærmiljøkomiteen tilrår at søknaden fra Gastronomisk Institutt AS 
om fornyelse av serverings- og alminnelig skjenkebevilling for all alkoholholdig 
drikk ved Gastronomisk Institutt, Maridalsveien 87, med åpningstid inne til kl. 
01.00 og skjenketid inne til kl. 00.30, innvilges. 

 
 
 
 
 
6. BYK-sak 08/23 Høring – Forslag til alkoholpolitisk handlingsplan for 

Oslo kommune 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydel Sagene anser det som svært positivt at det utarbeides en alkoholpolitisk handlingsplan 
for kommunen. Det tas til etterretning at handlingsplanen først og fremst retter seg mot 
næringspolitiske spørsmål i tilknytning til omsetning av alkohol. Ettersom alkohol er et 
nytelsesmiddel som kan ha betydelige helsemessige, sosiale og miljømessige konsekvenser 
ville det være ønskelig med en mer omfattende omtale og problematisering av disse 
områdene.  
 
Utkastet til handlingsplan åpner for utvidet åpnings- og skjenketid for alkohol ved 
serveringssteder utenfor sentrum, så vel innendørs som utendørs. En slik endring anses som 
betenkelig i boligområder, av hensyn til helse- og miljømessige konsekvenser. Dersom slike 
endringer gjennomføres må bydelene sikres større innflytelse på avgjørelser om åpnings- og 
skjenketid enn dagens regelverk gir.  
 
 
Kultur- og nærmiljøkomiteens behandling: 
Reza Rezaee (SV) fremmet følgende forslag til vedtak: 
 
Kultur- og nærmiljøkomiteen er imot at det skal åpnes for at serveringssteder utenfor 
sentrum, spesielt i bydel Sagene (Vogtsgate), kan holde lenger åpent.  
 
Anita Sundal (H) fremmet følgende endringsforslag til bydelsdirektørens forslag, 1. avsnitt: 
 
Bydel Sagene anser som positivt at det utarbeides en alkoholpolitisk handlingsplan for 
kommunen. 
 
 



 
 

 6 

Reza Rezaee (SV) ønsket å sette opp en sak om en helhetlig rusmiddelpolitisk handlingsplan 
på dagsorden til neste møte, 21.05.08. Kultur- og nærmiljøkomiteen sluttet seg enstemmig til 
forslaget.  
 
VOTERING: 
Reza Rezaee (SV) sitt forslag til vedtak falt med 4 stemmer (1H/1V/1FRP/1R) mot 3 
stemmer (2 AP/1SV). 
 
Anita Sundal (H) sitt endringsforslag falt med 4 stemmer (2AP/1SV/1R) mot 3 stemmer 
(1H/1V/1FRP). 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble vedtatt med 4 stemmer (2AP/1SV/1R) mot 3 
stemmer (1H/1V/1FRP). 
 
 

VEDTAK: 
 
Bydel Sagene anser det som svært positivt at det utarbeides en alkoholpolitisk 
handlingsplan for kommunen. Det tas til etterretning at handlingsplanen først 
og fremst retter seg mot næringspolitiske spørsmål i tilknytning til omsetning av 
alkohol. Ettersom alkohol er et nytelsesmiddel som kan ha betydelige 
helsemessige, sosiale og miljømessige konsekvenser ville det være ønskelig med 
en mer omfattende omtale og problematisering av disse områdene.  
 
Utkastet til handlingsplan åpner for utvidet åpnings- og skjenketid for alkohol 
ved serveringssteder utenfor sentrum, så vel innendørs som utendørs. En slik 
endring anses som betenkelig i boligområder, av hensyn til helse- og 
miljømessige konsekvenser. Dersom slike endringer gjennomføres må bydelene 
sikres større innflytelse på avgjørelser om åpnings- og skjenketid enn dagens 
regelverk gir.  

 
 
 
 
7. Orienteringssaker 
Thore Pettersen (AP) la fram et ønske om å sette en sak om mulighetene til å opprette en 
friplass i Torshovdalen for hunder på sakskartet. Kultur- og nærmiljøkomiteen sluttet seg 
enstemmig til forslaget, og administrasjonen legger fram en sak om dette så raskt som mulig. 
 
Joachim Fladmark-Hauge presenterte Sagene LA-21 Forum. Dette ble opprettet av 
Bydelsutvalget i 2002, og har 12 styremedlemmer. Forumet er åpent for alle. Det fungerer 
som en selvstendig organisasjon der målet er konsensus. Fladmark-Hauge ønsket at Kultur- 
og nærmiljøkomiteen peker ut en representant og en vara til forumet, noe som har vært 
sedvane tidligere.  
 
Susan Guerra orienterte om EU-prosjektet ”People and politics”, som er et toårig prosjekt. 
Prosjektet er et metodeutviklingsprogram, med lokal demokratiutvikling som mål. Prosjektet 
har folkeopplysning i fokus. 6 land er involvert; Norge, Sverige, Ungarn, Danmark, Romania 
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og Spania. Målet er å få til fire besøk, i Spania, Sverige, Ungarn og Norge. Det har allerede 
vært et besøk i Spania, og det arrangeres besøk i Sverige 28.-30. mai 2008. Guerra ønsker å 
invitere en lokalpolitiker til å delta på besøket i Sverige.  
 
Kultur- og nærmiljøkomiteen diskuterte administrasjonens utkast til retningslinjer for 
tildeling av tilskudd til frivillig aktivitet. Administrasjonen skal komme tilbake til et nytt 
utkast ut fra de innspillene som kom fram under møtet.  
 
 
 
 
8. Eventuelt 
Det var ingen saker til eventuelt.  
 
 
 
 
 
BYDEL SAGENE 
Kultur- og nærmiljøkomiteen 
 
 
Anita Sundal       Marianne Skants 
Nestleder       Møtesekretær 
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Møtebok 

 
 
Utvalg: KULTUR- OG NÆRMILJØKOMITEEN 
Møtedato: 07.05.2008 
Tidspunkt: 17:00 
Møtested: Administrasjonen, Thorvald Meyers gate 7 
  
 
 
Følgende medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Repr Vara for 
Anita Sundal Nestleder H  
Thore Pettersen Medlem AP  
Marit Aasen Heggdal Vara AP Kristina Aas Fure 
Reza Rezaee Medlem SV  
Lars Olav Fosse Medlem V  
Hans Otto Watne Medlem FRP  
Harald Thorsen Vara R Unni Hauge 
 
 
Følgende medlemmer hadde forfall: 
Navn    Funksjon     Repr 
Kristina Aas Fure Leder AP  
Unni Hauge Medlem R  
 
 
Følgende fra administrasjonen møtte: 
Frank Johan Gudevold – Kontorsjef 
 
 
Møteleder: Anita Sundal 
Møtesekretær: Marianne Skants 
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Følgende saker er behandlet: 
  
Saksnr Tittel 
 1.  Åpent kvarter. 
 2. KNK-sak 

08/24 
Lincoln Pub AS – Spørsmål i tilknytning til søknad om skjenkebevilling – 
utvidelse av åpningstid ute i bakgård.  

 
 
Anita Sundal (H) ble forsinket til møtet, og kom i begynnelsen av behandlingen av KNK-sak 
08/24. Det ble enstemmig vedtatt at Thore Pettersen (AP) skulle åpne og starte møtet.  
 
 
 
1. Åpent kvarter 
Det var ingen ytringer under åpent kvarter. 
 
 
 
 
2. KNK-sak 08/24 Lincoln Pub AS – Spørsmål i tilknytning til søknad om 

skjenkebevilling – utvidelse av åpningstid ute i bakgård 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
1. Kultur- og nærmiljøkomitéen ser alvorlig på forsøk fra Lincoln Pub AS på urettmessig å 
påvirke kommunens saksbehandling ved hjelp av forfalskede dokumenter vedlagt en søknad 
om skjenkebevilling, en handling som etter komitéens oppfatning er diskvalifiserende i 
forhold til alkohollovens vandelskrav. 
 
2. Kultur- og nærmiljøkomitéen ber Næringsetaten foreta en vandelsvurdering av Lincoln 
Pub AS og personer som måtte ha vesentlig innflytelse på virksomheten – slik selskapet nå 
fremstår - med henblikk på eventuell inndragning/ikke fornying av bevillinger gitt Lincoln 
Pub AS. 
 
 
Kultur- og nærmiljøkomiteens behandling: 
Anita Sundal (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
 
1. Kultur- og nærmiljøkomiteen ser alvorlig på at det er grunn til å mistenke at Lincoln Pub  
AS har forsøkt å påvirke kommunens saksbehandling ved hjelp av forfalskede dokumenter. 
 
2. Kultur- og nærmiljøkomiteen ber Næringsetaten vurdere om det er grunnlag for å  
inndra/ikke fornye bevillinger gitt Lincoln Pub AS.  
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Merknad: 
Reza Rezaee (SV) fremmet følgende merknad: 
 

”Som følge av saksopplysninger under behandling av Lincoln Pub AS, ble Kultur- og 

nærmiljøkomiteen orientert om at Lincoln Pub AS har undertegnet en kontrakt med 

bydel Sagene om bruk av fortausareal. SV ber om en redegjørelse om regler og 

retningslinjer rundt leie av uteareal i bydel Sagene.” 

 
Samtlige i Kultur- og nærmiljøkomiteen sluttet seg til merknaden. 
 
VOTERING: 
Det ble votert alternativt over bydelsdirektørens og Anita Sundal (H) sitt forslag til vedtak. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble vedtatt med 5 stemmer (2AP/1SV/1V/1R) mot 2 
stemmer (1H/1FRP). 
 
 

VEDTAK: 
 
1. Kultur- og nærmiljøkomitéen ser alvorlig på forsøk fra Lincoln Pub AS på 
urettmessig å påvirke kommunens saksbehandling ved hjelp av forfalskede 
dokumenter vedlagt en søknad om skjenkebevilling, en handling som etter 
komitéens oppfatning er diskvalifiserende i forhold til alkohollovens 
vandelskrav. 
 
2. Kultur- og nærmiljøkomitéen ber Næringsetaten foreta en vandelsvurdering 
av Lincoln Pub AS og personer som måtte ha vesentlig innflytelse på 
virksomheten – slik selskapet nå fremstår - med henblikk på eventuell 
inndragning/ikke fornying av bevillinger gitt Lincoln Pub AS. 

 
 
 
 

BYDEL SAGENE 
Kultur- og nærmiljøkomiteen 
 
 
Anita Sundal        Marianne Skants 
Møteleder        Møtesekretær 
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